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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2472 Antibiotikaanvändningen i den globala djurhållningen

I januariöverenskommelsen är en av punkterna att Sverige ska jobba för en 
minskad antibiotikaanvändning i djurhållningen globalt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder har regeringen vidtagit och vilka resultat har åstadkommit för att 
minska antibiotikaanvändningen i den globala djurhållningen, och vilka nya 
åtgärder planerar statsrådet att vidta för att minska antibiotikaanvändningen?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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